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Tisztelt Képviselő-testület! 

Az alábbi módosító javaslatot kívánom előterjeszteni a 2022. évi költségvetés IV. számú 

módosításához. 

Módosító javaslat 

Javaslom a módosító javaslat II. (B) Egyéb felhalmozási célú kiadások államháztartáson kívülre 16. 
során szereplő (UV Újpesti Vagyonkezelő Zrt – Rácz Gyöngyi Közösségi Központ tornatermének 
átalakítása) 20,901 e Ft összeg teljes egészének átcsoportosítását az alábbiak szerint:  
 

- UV Újpest Vagyonkezelő Zrt – Újpesti Haladás Football Club Blaha Lujza utca 9-13. szám alatti 
sporttelepének felújításához pályázati önrész biztosítása 20,100 e Ft erejéig, 
 

- Újpest Futsal Club rendkívüli támogatása 801 e Ft erejéig. 
 

Indoklás 
 
Az 1995 óta létező Újpesti Haladás Football Club sportegyesület 2022 telén azzal a kéréssel fordult az 
Újpesti Önkormányzathoz, hogy a Blaha Lujza utca 9-13. szám alatt található (egykori Pamut-pálya) 
sporttelepükön létesítményfejlesztést szeretnének végrehajtani. A fejlesztés értelmében a két (38x20 
ill. 40x20 méteres) hátsó salakos edzőpályákat szeretnék TAO-pályázat segítségével felújítani. A két 
pályát egybenyitnák és egy 60 x 80 méteres műfüves, villanyvilágítással ellátott korszerű edzőpálya 
jönne létre. A sporttelep az UV Zrt tulajdonát képezi, a sportegyesületnek 2023 augusztusáig van 
érvényes bérleti szerződése az ingatlanra.  
 
A beruházás teljes költsége mintegy 67 millió Ft lenne. Az egyesület a tavalyi év folyamán sikeresen 
pályázott a Budapesti Labdarúgó Szövetség által létesítményfejlesztésre kiírt TAO-támogatási keretre. 
Az eredményes pályázatnak köszönhetően a 67 millió Ft-os beruházáshoz 30% önrész ill. 70%-nyi 
társaságiadó-hozzájárulás jövőbeni feltöltése szükséges; az elképzelések szerint előbbit az 
önkormányzat, utóbbit az egyesület biztosítaná.  
 
Az egyesület a 30%-os önrész, vagyis 20,1 millió Ft biztosításához kért támogatást az önkormányzattól. 
Tekintettel arra, hogy a TAO-pályázatok rendszere a közeljövőben várhatóan megszűnik (jövője 
mindenesetre erősen kétséges), elképzelhető, hogy ez az utolsó alkalom arra, hogy a sporttelep 
megújulhasson. A sporttelep az UV Zrt tulajdonában áll, ezáltal a fejlesztés a vállalat és így a város 
vagyonát gyarapítaná. Az eredetileg tervezett 20,901 millió Ft összeg döntő része az UV Zrt-n belül 
maradna.  



Ezen érvek okán, ill. sportszakmai és sportpolitikai szempontok miatt döntöttem a módosító javaslat 
megtétele mellett. Azt gondolom, hogy a Blaha Lujza utcai sporttelep felújítása mindenféleképpen 
előnyt kell élvezzen a Rácz Gyöngyi Kulturális Központ tornatermének közel azonos összegű 
felújításával szemben.  
 
A két összeg közötti minimális (801 ezer Ft) különbözetet illetően pedig arra teszek javaslatot, hogy az 
összeg az NB1-es Újpest Futsal Club részére kerüljön átcsoportosításra, ugyancsak sportpolitikai és 
sportszakmai szempontok alapján. Az összeg rendkívüli támogatási szerződés keretében kerüljön a 
sportegyesülethez.  
 
Tisztelettel kérem Czigler László alpolgármester urat, a választókörzet jobbikos képviselőjét és 
Perneczky László alpolgármester urat, az Újpesti Haladás szenvedélyes rajongóját, hogy minden 
befolyásukat és tekintélyüket latba vetve segítsenek abban, hogy pozitív döntés születhessen a Blaha 
Lujza utcai sporttelep megújulását illetően.  
 
Kérem a T. Képviselő-testületet, hogy támogassa a módosító javaslatom.  
  
 
Felelős:   polgármester 
Határidő:   azonnal   

 

Újpest, 2022. szeptember 28.   

 

Szabó Balázs 
önkormányzati képviselő 


